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Vraag 942: Raadslid Geert Vantieghem (19/04/2019) 
 

Betreft: parkeergelden – parkeerboetes/retributies stad Brugge - 2018  

 

Gelieve ons een overzicht mede te delen m.b.t. het kalenderjaar 2018 van :  

• De inkomsten uit parkeergelden (parkeerautomaten en sms- parkeren)  

• De inkomsten uit parkeerboetes/parkeerretributies  

• Het aantal parkeerboetes/parkeerretributies  

 

 
Antwoord 942:  
 

Parkeergelden - parkeerboetes/retributies stad Brugge 2018 

 

In totaal werd er 4.237.445,38 euro aan parkeergelden geïnd in 2018.  

3.127.495,45 euro werd betaald aan een parkeerautomaat (cash of kaart). De overige 

1.109.949,93 werd via SMS of App betaald. 

De inkomsten voor de retributies voor 2018 bedragen 2.263.870,00 euro. 

In 2018 werden er in totaal 82.684 retributies uitgeschreven in de binnenstad, blauwe zones en 

kiss & rideparkings. 

 

Het aantal uitgeschreven processen-verbaal inzake foutparkeren bedroeg 11.242 in 2018. 

In de veronderstelling dat alle overtreders de onmiddellijke inning correct hebben betaald 

vertegenwoordigen die vaststellingen een tegenwaarde van 767.340 euro. 

Voor wie niet of niet tijdig de onmiddellijke inning betaalde zal het boetebedrag zijn opgelopen. Op 

die cijfers heeft de politie geen zicht. 

 

 

 

Vraag 943: Raadslid Karel Scherpereel (23/04/2019) 
 

Verbod voor vrachtverkeer hoek Sint-Maartensbilk 

 

Het huis op de hoek aan Sint-Maartensbilk 1 werd al driemaal aangereden. Aan het begin van die 

straat hangt een verbodsbord met 3,5 ton, Mijn inziens zou vrachtverkeer door die straat helemaal 

moet worden verboden. Geen enkele vrachtwagen kan in één keer zijn draai nemen naar de 



 

 

 

 

 

Hendrik Consciencelaan. Is het mogelijk om die situatie te wijzigen zodat de huiseigenaar niet 

steeds opnieuw herstellingen moet laten uitvoeren aan zijn gevel. 

 

 

Antwoord 943:  
 

Verbod voor vrachtverkeer hoek Sint-Maartensbilk 

 

In het kader van de aangepaste verkeerscirculatie door de heraanleg van ‘t Zand en de realisatie 

van de nieuwe Beurssite zal het huidige circulatieplan van West-Brugge geëvalueerd worden.  

 

Deze evaluatie wordt binnenkort aan het college van burgemeester en schepenen voorgelegd. Ook 

uw vraag wordt meegenomen in deze evaluatie.  

 

 

 

Vraag 944: Raadslid Annick Lambrecht (25/04/2019) 
 

Ondersteuning muzikale bands in Brugge  

 

Brugge telt vele muzikale bands die locaties zoeken om te repeteren en op te treden. De 

cultuurzaal van Daverlo in Assebroek leent zich hier uitstekend toe.  

Voor erkende Brugse verenigingen kost het huren van deze locatie 75 euro, voor scholen zelfs 

gratis. Voor muzikale bands bedraagt de huurprijs 350 euro. Voor veel beginnende bands is dit een 

grote hap uit hun budget.  

 

Graag had ik u de volgende vragen gesteld:  

- Zijn er nog goedkopere alternatieven die de stad ter beschikking kan stellen aan muzikale bands 

voor optredens in Brugge?  

- Bent u eventueel bereid te onderzoeken of muzikale bands aan een verminderd tarief een 

stadslocatie kunnen huren voor optredens om de muzikale scene in Brugge te ondersteunen?  

 

 

Antwoord 944:  
 

Ondersteuning muzikale bands 

 

Uw stelling klopt niet. Brugse bands en bij uitbreiding Brugse organisatoren  

(niet-commercieel) genieten van een voordeeltarief, en dit in alle theaterzalen beheerd door 

Cultuurcentrum Brugge. In Daverlo is dit aan het voordeeltarief: 75€ per dagdeel van 6u (incl 30 

min pauze) (zie bijlage). 

 

Op 4 februari 2019 werden de nieuwe huurtarieven voor Daverlo goedgekeurd in het college van 

burgemeester en schepenen. De tarieven werden op eenzelfde eenduidige manier opgesteld als 

voor de andere zalen van Cultuurcentrum Brugge (Stadsschouwburg, MaZ, Biekorf Theaterzaal en 

De Dijk). De tarieven van deze zalen kan men terugvinden op onze website 

(https://www.ccbrugge.be/). 

 

Ter volledigheid geven we nog mee dat ook Brugse scholen niet gratis gebruik kunnen maken van 

onze zalen, maar dat ook zij kunnen genieten van de voordeeltarieven voor muziek- of 

toneelopvoeringen. Onze zalen zijn enkel gratis voor Brugse stadsdiensten en OCMW. 

 

We verwijzen hierbij ook graag naar het Brugotta-label van Cultuurcentrum Brugge. Via dit label 

creëert Cultuurcentrum Brugge heel wat presentatiekansen voor Brugse kunstenaars, muzikanten 

en bands. Het luik muziek is erg uitgebreid, met onder meer de concertreeks Daverend/Unplugged, 

het festival WAcKo en projecten als Soundtrack, caféconcerten, Brugotta Club en Brugotta Tribute. 

https://www.ccbrugge.be/


 

 

 

 

 

Brugse bands kunnen zich via brugotta@brugge.be steeds aanmelden om zo kans te maken op 

deze speelkansen. 

 

De cultuurcoach kan de Brugse bands dan weer inhoudelijk begeleiden (op zoek naar 

repetitieruimtes, andere speelkansen, geschikte zalen om zelf concerten te organiseren, eventuele 

subsidiemogelijkheden…). De cultuurcoach kan men bereiken via bart.vanduyver@brugge.be – 050 

44 82 73 – 0473 611 581. 
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Vraag 945: Raadslid Karel Scherpereel (29/04/2019) 

 
Aankoopbeleid kunstwerken  

 
Naar aanleiding van het verruimen van de museumsite Groeninge zullen er meerdere werken 

kunnen tentoongesteld worden. Ik denk dat Brugge nu reeds moet nadenken over de invulling van 

dit project vandaar mijn vragen: 

 

Plant men de oprichting van een Kunstraad in zodat die leden visionair kunnen denken om 

kunstwerken aan te kopen en welke tentoon te stellen? (Of hebben we al een dergelijke raad 

buiten de cultuurraad?)  

Wie zal de visie bepalen bij het vergroten van dat museum? (Moderne kunst of Middeleeuws of …)  

Wordt er nagedacht om aandacht te hebben voor Brugse kunstenaars uit het heden en het 

verleden… ik denk maar aan Robert Deman, Frank Bosschaert, Jules Fonteyne, Pol Spilliaert,…?  

Moet er een aankoopbeleid worden voorzien of heeft men voldoende kunstwerken in eigen bezit om 

die nieuwe toonzalen te vullen? 

 

 

Antwoord 945:  
 

Aankoopbeleid kunstwerken  

 

Het gaat nu vooral om nieuwe infrastructuur voor tijdelijke tentoonstellingen, niet over toonzalen 

van de permanente collecties. De middelen voor aankopen blijven beperkt.  

De musea - in afspraak met andere musea in Vlaanderen - proberen hier telkens relevante 

aanwinsten te realiseren die afgestemd zijn met het door de musea opgestelde aankoopplan, 

waarvan de aan de gemeenteraad ter kennisgeving voorgelegde aanwinsten van 2018 getuigen.  

 

We zouden er graag voor zorgen dat we -op termijn- wel toonmogelijkheden voorzien voor 

bijvoorbeeld ook kerkelijk erfgoed.  

 

We hebben voldoende werken in onze reserves om verschillende zalen te vullen. 

 



 

 

 

 

 

Voor wat moderne kunst betreft: hier dringt zich een gesprek op met Muzee (ooit in Brugge 

opgericht) en ook met Belfius (collectie gemeentekrediet, door de gemeentes betaald).  
 

 

 

Vraag 946: Raadslid Karel Scherpereel (2/05/2019) 
 

Wijkmobiliteitsplan voor Titecastraat en aanpalende straten 

 

Als ik het antwoord lees over de toenemende drukte van de Titecastraat dan stel ik voor dat u uw 

bevoegde dienst de opdracht zou geven om een wijkmobiliteitsplan op te maken. Het gaat blijkbaar 

niet enkele over de Titecastraat zelf maar over de hele wijk en aanpalende straten die moet 

herbekeken worden. 

 

 

Antwoord 946: 
 

Wijkmobiliteitsplan voor Titecastraat en aanpalende straten 

 

De dienst mobiliteit zal zoals in antwoord op uw eerdere vraag meegedeeld, een dossier naar het 

college van burgemeester en schepenen brengen op basis van de evaluatiemetingen die in maart 

2019 werden uitgevoerd. Zo er sprake is van significant toegenomen intensiteiten, dan zal dit ook 

vertaald worden naar maatregelen of een plan van aanpak. Uw suggestie voor een 

wijkmobiliteitsplan geven we alvast door aan onze dienst mobiliteit.  

 

 

 

Vraag 947: Raadslid Janos Braem (11/05/2019) 
 

Mobiliteit Zandstraat  

 

Op een recente infovergadering werd er meegedeeld dat er nagedacht wordt over een nieuwe 

verkeerssituatie in de Zandstraat. Wat zijn de mogelijkheden hiervoor?  

Zijn er ook plannen voor een fietsdoorsteek onder de expressweg als de Zandstraat een belangrijke 

fietsstraat wordt?  
 
 

Antwoord 947: 
 

Mobiliteit Zandstraat 

 

Ingevolge de vergadering die werd gehouden met de bevolking, wordt door de dienst Mobiliteit een 

dossier voorbereid voor een wijkmobiliteitsplan Zandstraat en omgeving.  

Het gaat over de volledige zone tussen de Gistelse Steenweg, N31 en de Legeweg. 

De concrete voorstellen worden binnenkort voorgelegd aan het schepencollege. 

 

Er zijn geen plannen om een nieuwe doorsteek te maken onder de expresweg N31. Destijds waren 

er concrete plannen van AWV (Vlaams gewest) maar door procedures hebben omwonenden deze 

plannen kunnen blokkeren. De aanleg van deze tunnel zou zeer nuttig zijn, maar is voor AWV geen 

prioriteit meer. Er zou, vooraleer er een plan wordt opgemaakt, zekerheid moeten zijn dat het niet 

terug aangevochten zou worden door de buurtbewoners.  

 

 

  
 


